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The detector consists of two parts, the transmitter and the receiver. 

The basic principle is to use a transmitting antenna to send a 

scanning band out and form a scanning area between the transmitting 

antenna and the receiver, and the receiving antenna is used to 

restore the band within its receiving range, and then the resonance 

principle of the electromagnetic wave is used to search for the 

existence of effective labels within a specific range, when the area is 

out of the region. The current effective label triggers the alarm.

检测器一般由发射器和接收器两个部分组成。其基本原理是利用发射天线将

一扫描带发射出去，在发射天线和接收器之间形成一个扫描区，而在其接收

范围内利用接收天线将这频带接收还原，再利用电磁波的共振原理来搜寻特

定范围内是否有有效标签存在，当该区域内出现有效标签即触发报警。



1、Made of high-quality acrylic material with fashionable appearance, make store 

     become more fashionable and modern.

2、Working power 220V and 110V can be converted, main engine is inbuilt, plug 

     power and play the antenna. It has stable performance to detect soft label and 

     hard tag.

3、The detect distance of hard tag is about 1.4m-2m between 2 antennas, soft 

     label is 1.1m-1.4m, accurate distance should depend on type of label/tag and 

     local environment.

4、Support one master and two slave working in same time, can reduce purchase 

     cost, debugging by software. 

1、时尚外观，采用高品质的亚克力材质，使商品风格更时髦和现代化；

2、工作电源220V和110V可转换。主机内置，即插即用，检测软硬标签具有稳定的性能；

3、两门之间硬标签的检测距离为1.4米-2米，软标签为1.1米-1.5米，准确距离根据标签

     种类和现场环境而定；

4、支持一主机拖两副机，可减少采购成本，使用软件调试。

Material：Imported acrylic

Input：100-240V AC, 50-60Hz

Center Frequency：58Khz

Working temperature：0℃-55℃

Relative humidity：0%-90%

Height：155cm

Width：42cm

Thickness：14cm

Packing：1pcs/ctn, 25kg/ctn

                 1640*488*142mm/ctn

材质：进口亚克力

输入电压：100-240V AC, 50-60Hz

中心频率：58Khz

工作温度：0℃-55℃

相对湿度：0%-90%

高度：155cm

宽度：42cm

厚度：14cm

包装：1支/箱, 25kg/箱

          1640*488*142mm/箱

■ 产品特点  Product Features

1、Made of high-quality acrylic material with fashionable appearance, make store 

     become more fashionable and modern.

2、Working power 220V and 110V can be converted, main engine is inbuilt, plug 

     power and play the antenna. It has stable performance to detect soft label and 

     hard tag.

3、The detect distance of hard tag is about 1.4m-2m between 2 antennas, soft 

     label is 1.1m-1.4m, accurate distance should depend on type of label/tag and 

     local environment.

4、Support one master and two slave working in same time, can reduce purchase 

     cost, debugging by software. 

■ 产品特点  Product Features

■ 技术参数  Technical parameters ■ 技术参数  Technical parameters

Material：Imported acrylic

Input：100-240V AC, 50-60Hz

Center Frequency：58Khz

Working temperature：0℃-55℃

Relative humidity：0%-90%

Height：153cm

Width：39cm

Thickness：14cm

Packing：1pcs/ctn, 24kg/ctn

                 1640*488*145mm/ctn

材质：进口亚克力

输入电压：100-240V AC, 50-60Hz

中心频率：58Khz

工作温度：0℃-55℃

相对湿度：0%-90%

高度：153cm

宽度：39cm

厚度：14cm

包装：1支/箱, 24kg/箱

          1640*488*145mm/箱

H L 2 8 0 0
简 约 设 计  经 典 款 式
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1、时尚外观，采用高品质的亚克力材质，使商品风格更时髦和现代化；

2、工作电源220V和110V可转换。主机内置，即插即用，检测软硬标签具有稳定的性能；

3、两门之间硬标签的检测距离为1.4米-2米，软标签为1.1米-1.5米，准确距离根据标签

     签种类和现场环境而定；

4、支持一主机拖两副机，可减少采购成本，使用软件调试。



Material：ABS plastic

Input：100-240V AC, 50-60Hz

Center Frequency：58Khz

Working temperature：0℃-55℃

Relative humidity：0%-90%

Height：167cm

Width：52cm

Thickness：20cm

Packing：2pcs/ctn,14kg/ctn

                 host：7.5kg, Vice：6.5kg

                 1680*530*220/ctn

材质：ABS工程塑料

输入电压：100-240V AC, 50-60Hz

中心频率：58Khz

工作温度：0℃-55℃

相对湿度：0%-90%

高度：167cm

宽度：52cm

厚度：20cm

包装：2支/箱, 14kg/箱

          主机：7.5kg， 副机：6.5kg

          1680*530*220mm/箱

1、时尚外观，采用高品质的ABS工程塑料，有透明面板和炫绿色面板可选

     择，使商店风格更加时髦和现代化；

2、工作电源 220V 和 110V 可转换。主机内置，即插即用，检测软硬标签具有稳定

     的性能；

3、两门之间硬标签的检测距离为1.4米-2米，软标签为1.1米-1.5米，准确距离根据

     标签种类和现场环境而定；

4、支持一主机拖两副机，可减少采购成本，使用安卓APP调试。

Material：ABS plastic＋acrylic

Input：100-240V AC, 50-60Hz

Center Frequency：58Khz

Working temperature：0℃-55℃

Relative humidity：0%-90%

Height：160cm

Width：42cm

Thickness：14cm

Packing：2pcs/ctn, 17kg/ctn

                 1690*550*150mm/ctn

材质：ABS工程塑料

输入电压：100-240V AC, 50-60Hz

中心频率：58Khz

工作温度：0℃-55℃

相对湿度：0%-90%

高度：160cm

宽度：42cm

厚度：14cm

包装：2支/箱, 17kg/箱

         1690*550*150mm/箱

1、Made of high-quality ABS plastic and acrylic material with fashionable 

     appearance, transparent panels and green panels for choice, make store 

     become more fashionable and modern.

2、Working power 220V and 110V can be converted, main engine is inbuilt, plug 

     power and play the antenna. It has stable performance to detect soft label 

     and hard tag.

3、The detect distance of hard tag is about 1.4m—2m between 2 antennas, soft 

     label is 1.1m—1.4m, accurate distance should depend on type of label/tag 

     and local environment.

4、Support one master and two slave working in same time, can reduce 

     purchase cost, debugging by Android Apps.
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■ 产品特点  Product Features
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■ 技术参数  Technical parameters

1、Made of high-quality acrylic material with fashionable appearance, make store 

     become more fashionable and modern.

2、Working power 220V and 110V can be converted, main engine is inbuilt, plug 

     power and play the antenna. It has stable performance to detect soft label and 

     hard tag.

3、The detect distance of hard tag is about 1.4m-2m between 2 antennas, soft 

     label is 1.1m-1.4m, accurate distance should depend on type of label/tag and 

     local environment.

4、Support one master and two slave working in same time, can reduce purchase 

     cost, debugging by software. 

1、时尚外观，采用高品质的ABS工程塑料，使商品风格更时髦和现代化；

2、工作电源220V和110V可转换。主机内置，即插即用，检测软硬标签具有稳定的性能；

3、两门之间硬标签的检测距离为1.4米-2米，软标签为1.1米-1.5米，准确距离根据标签

     种类和现场环境而定；

4、支持一主机拖两副机，可减少采购成本，使用软件调试。

■ 产品特点  Product Features
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Material：ABS plastic 

Input：100-240V AC,50-60Hz

Center Frequency：58Khz

Working temperature：0℃-55℃

Relative humidity：0%-90%

Height：162cm

Width：46cm

Thickness：13cm

材质：ABS工程塑料

输入电压：100-240V AC,50-60Hz

中心频率：58Khz

工作温度：0℃-55℃

相对温度：0%-90%

高度：162cm

宽度：46cm

厚度：13cm

包装：2支/箱, 17kg/箱

            1690*550*240mm/箱

Packing：2pcs/ctn, 17kg/ctn

                   1690*550*240mm/ctn

包装：1支/箱

            主机：27Kg, 副机：25Kg

            1680*530*250mm/箱

Packing：1pcs/ctn

                   host：27kg, Vice：25kg

                   1680*530*250/ctn

Material：Acrylic

Input：100-240V AC, 50-60Hz

Center Frequency：58Khz

Working temperature：0℃-55℃

Relative humidity：0%-90%

Height：159cm

Width：41cm

Thickness：12cm

材质：进口亚克力

输入电压：100-240V AC, 50-60Hz

中心频率：58Khz

工作温度：0℃-55℃

相对温度：0%-90%

高度：159cm

宽度：41cm

厚度：12cm

■ 技术参数  Technical parameters

■ 产品特点  Product Features

■ 技术参数  Technical parameters

■ 产品特点  Product Features
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时 尚 外 观，采 用 高 品 质 的 塑 料 材 质，使 商 品 风 格 更 时 髦 和 现 代 化 方 ；

工 作 电 源 2 2 0 V 和 1 1 0 V 可 转 换 。主 机 内 置，即 插 即 用，检 测 软 硬 标 签 具 有 稳 定 的 性 能 ；

两 门 之 间 硬 标 签 的 检 测 距 离 为 1 . 4 米 - 1 . 8 米，软 标 签 为 1 . 1 米 - 1 . 4 米，准 确 距 离 根 据 标 签 种

类 和 现 场 环 境 而 定 ；

支 持 一 主 机 拖 两 副 机，可 减 少 采 购 成 本，使 用 遥 控 器 调 试 。

Made of high-quality ABS plastic material with fashionable appearance, make store 

become more fashionable and modern.

Working power 220V and 110V can be converted, main engine is inbuilt, plug power and 

play the antenna. It has stable performance to detect soft label and hard tag.

The detect distance of hard tag is about 1.4m-1.8m between 2 antennas, soft label is 

1.1m-1.4m, accurate distance should depend on type of label/tag and local environment.

Support one master and two slave working in same time, can reduce purchase cost, 

debugging by remote control.

时 尚 外 观，采 用 高 品 质 的 亚 克 力 材 质，使 商 店 风 格 更 加 时 髦 和 现 代 化 ；

工 作 电 源 2 2 0 V 和 1 1 0 V 可 转 换 。主 机 内 置，即 插 即 用，检 测 软 硬 标 签 具 有 稳 定 的 性 能 ；

两 门 之 间 硬 标 签 的 检 测 距 离 为 1 . 4 米 - 1 . 8 米，软 标 签 为 1 . 1 米 - 1 . 4 米，准 确 距 离 根 据 标 签 种 类

和 现 场 环 境 而 定 ；

支 持 一 主 机 拖 两 副 机，可 减 少 采 购 成 本，使 用 遥 控 器 调 试 。

Made of high-quality acrylic material with fashionable appearance, make store 

become more fashionable and modern.

Working power 220V and 110V can be converted, main engine is inbuilt, plug power 

and play the antenna. It has stable performance to detect soft label and hard tag.

The detect distance of hard tag is about 1.4m-1.8m between 2 antennas, soft label is 

1.1m-1.4m, accurate distance should depend on type of label/tag and local environ-

ment.

Support one master and two slave working in same time, can reduce purchase cost, 

debugging by remote control.



1、采用高品质的铝合金材料，配备白色架子，经典外观；

2、发射控制开关选择，当某一信号出现强干扰时，可以选择关闭该路发射，以减少误报

     现象；

3、标配3820模拟信号主板，可选择搭配数字处理主板主板；

4、一发一收模式：软标签检测距离为60cm-90cm，硬标签为100-160cm，根据标签种

     类和现场环境而定。

Material：Aluminium alloy

Mainboard：3820 Analog signal board

                    4900 DSP board

Input：100-240V AC, 50-60Hz

Center Frequency：8.2Mhz

Working temperature：0℃-55℃

Relative humidity：0%-90%

Height：157cm

Width：37cm

Thickness：10cm

Packing：2pcs/ctn, 12.2kg/ctn

                1620*410*200mm/ctn

材质：铝合金

主板：3820模拟信号板

          4900数字处理板

输入电压：100-240V AC, 50-60Hz

中心频率：8.2Mhz

工作温度：0℃-55℃

相对湿度：0%-90%

高度：157cm

宽度：37cm

厚度：10cm

包装：2支/箱, 12.2kg/箱

         1620*410*200mm/箱

1、Made of high-quality aluminum alloy material, white shell for classic appearance.

2、Transmit control switch selection, when some road signal appears strong 

     interference, you can choose to turn off the road launch, to reduce false positives.

3、Normally pair with 3820 Analog signal mainboard, can be optional with digital 

     processing mainboard.

4、One receiver and one transmitter: detect distance of soft label is 60cm-90cm, 

     hard tag is 100cm-160cm, accurate distance should depend on type of label/tag 

     and local environment.

1、采用高品质的铝合金材质，外观经典大方；

2、发射控制开关选择，当某一信号出现强干扰时，可以选择关闭该路发射，以减少误报

     现象；

3、标配3820模拟信号主板，可选择搭配数字处理主板主板；

4、一发一收模式：软标签检测距离为60cm-90cm，硬标签为100-160cm，准确距离根

     据标签种类和现场环境而定。

Material：Aluminium alloy

Mainboard：MONO

Input：100-240V AC, 50-60Hz

Center Frequency：8.2Khz

Working temperature：0℃-55℃

Relative humidity：0%-90%

Height：166cm

Width：42cm

Thickness：10cm

Packing：2pcs/ctn, 19kg/ctn

                 1710*500*195mm/ctn

材质：铝合金

主板：收发一体主板

输入电压：100-240V AC, 50-60Hz 

中心频率：8.2Khz

工作温度：0℃-55℃

相对温度：0%-90%

高度：166cm

宽度：42cm

厚度：10cm

包装：2支/箱, 19kg/箱

          1710*500*195mm/箱

1、Made of high-quality aluminum alloy material with classic appearance.

2、Transmit control switch selection, when some road signal appears strong 

     interference, you can choose to turn off the road launch, to reduce false positives.

3、Normally pair with 3820 Analog signal mainboard, can be optional with digital 

     processing mainboard.

4、One receiver and one transmitter: detect distance of soft label is 60cm-90cm, 

     hard tag is 100cm-160cm, accurate distance should depend on type of label/tag 

     and local environment.
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F a s h i o n  a n d  S i m p l e  S t y l e
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■ 技术参数  Technical parameters

■ 产品特点  Product Features ■ 产品特点  Product Features

■ 技术参数  Technical parameters



Material：Aluminium alloy

Mainboard：MONO/330/4900

Input：100-240V AC,50-60Hz

Center Frequency：8.2Khz

Working temperature：0℃-50℃

Relative humidity：0%-90%

Height：157cm

Width：44cm

Thickness：5cm

Packing：2pcs/ctn, 15kg/ctn

                1610*490*160mm/ctn

材质：铝合金

主板：收发一体/3820/4900主板

输入电压：100-240V AC,50-60Hz

中心频率：8.2Khz

工作温度：0℃-50℃

相对温度：0%-90%

高度：157cm

宽度：44cm

厚度：5cm

包装：2支/箱, 15kg/箱

          1610*490*160mm/箱

1、采用高品质的铝合金材质，外观经典大方；

2、具有灵敏度自动调节功能，当遇到固定的干扰信号时，它可以自动排除误报频率，防

     止误报，不会影响标签的正常使用；

3、发射控制开关选择，当某一信号出现强干扰时，可以选择关闭该路发射，以减少误报

     现象；

4、软标签单边检测距离为60cm-70cm，硬标签为70-90cm，根据标签种类和现场环境

     而定。

1、Made of high-quality aluminum alloy material with classic appearance.

2、It can adjust detect sensitivity automatically based on local environment. When 

     confronted with fixed interference signal, it can automatically exclude false 

     frequency to prevent false alarm, will not affect the normal use of the label.

3、Transmit control switch selection, when some road signal appears strong 

     interference, you can choose to turn off the road launch, to reduce false positives.

4、Detect distance of soft label is 60cm-70cm each side, hard tag is 70cm-90cm 

     each side, accurate distance should depend on type of label/tag and local 

     environment.

Material：Acrylic

Mainboard：MONO/3820

Input：100-240V AC, 50-60Hz

Center Frequency：8.2Khz

Working temperature：0℃-50℃

Relative humidity：0%-90%

Height：154cm

Width：41cm

Thickness：11cm

Packing：1pcs/ctn, 23kg/ctn

                1600*440*160 mm/ctn

材质：亚克力

主板：收发一体/3820

输入电压：100-240V AC, 50-60Hz

中心频率：8.2Khz

工作温度：0℃-50℃

相对温度：0%-90%

高度：154cm

宽度：41cm

厚度：11cm

包装：1支/箱, 23kg/箱

          1600*440*160 mm/箱

1、时尚外观，采用高品质的亚克力材质，使商店风格更加时髦和现代化；

2、具有灵敏度自动调节功能，当遇到固定的干扰信号时，它可以自动排除误报频率，防

     止误报，不会影响标签的正常使用；

3、发射控制开关选择，当某一信号出现强干扰时，可以选择关闭该路发射，以减少误报

     现象；

4、软标签单边检测距离为60cm-70cm，硬标签为70-90cm，根据标签种类和现场环境

4而定。

1、Made of high-quality acrylic material with fashionable appearance, make store 

     become more fashionable and modern.

2、It can adjust detect sensitivity automatically based on local environment. When 

     confronted with fixed interference signal, it can automatically exclude false 

     frequency to prevent false alarm, will not affect the normal use of the label.

3、Transmit control switch selection, when some road signal appears strong 

     interference, you can choose to turn off the road launch, to reduce false positives.

4、Detect distance of soft label is 60cm-70cm each side, hard tag is 70cm-90cm 

     each side, accurate distance should depend on type of label/tag and local 

     environment.
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